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Skovparken afd. 14 

Referat for bestyrelsesmøde d. 9/11-21 
 

Sted:  Skovbyhus  

Tilstede:  Karina, Jette, Leif, Knud & Nadia 

 

1. Valg af ordstyrer:  

- Jette er valgt 

 

2. Siden sidst: 

-  Der bliver snakket rundt om bordet om hvordan den enkelte person har haft det siden sidst.  

 

3. Godkendelse af referat: 

- Godkendt, efter få rettelser.  

 

4. Orientering fra formanden: 

- Prisen for vand og varme stiger.  

- Thomas er blevet kontaktet omkring forskning i forhold til kommunevalg.  

o Der er blevet sagt ja tak.  

- Husudvalget holder snart møde (ingen dato endnu). 

o På mødet skal der bl.a. snakkes om nye stole til ovenpå i Skovbyhus.  

- Corona: 

o Møde i december? 

o Bestyrelsen bærer mundbind ved træffetiden.  

o Bestyrelsen følger sundhedsstyrelsens anbefalinger. 

o Restriktioner ved juletræsfest. 

▪ Krav om Coronapas, samt tilmelding. 

- Mere synlig bestyrelse: 

o Bestyrelsen vil gå ture i området og samle affald. 
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5. Juletræskæder til skurerne evt. hvor og hvor mange 

- Der bliver købt 15 juletræer med lys: 

o På Marslevvej vil der blive placeret en i hver klynge, på toppen af et cykelskur. 

o I Byparken vil der blive placeret en ved hver blok, på toppen af et cykelskur.  

o Der bliver placeret 1 i klyngerne. 

o Der bliver placeret 1 ved Byskoven.  

- Derudover bliver der også købt 30 sandsække til at fastkolde juletræerne. 

 

6. Biodiversitet 

- Der vil blive lavet et udvalg på 5 medlemmer, plus Thorstein, Henrik og en konsulent med 

forstand på biodiversitet.  

 

7. Juletræsfest 

- Juletræsfesten vil blive afholdt d. 11/12 kl. 13:00 

 

8. Evt.  

- Kalenderen for 2022 er kommet op og hænge i bestyrelseslokalet.  

 

Referat skrevet af Nadia 


